

To: **VC Brokerage Limited**
6/F, Centre Point, 181-185 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Date 日期: _____

致: **滙盈證券有限公司**
香港灣仔告士打道 181-185 號中怡商大廈 6 樓

存入實貨股票授權表格
Physical Scrip Deposit Authorization Form

賬戶號碼 Account No. :	聯絡電話 Contact No. :
賬戶名稱 Account Name :	

本人現授權下列人士代表本人存入以下股票：

I/We hereby authorize the following person to deposit the following share certificates on my/our behalf:

獲授權人姓名 Name of Authorized Person : _____

獲授權人身份證號碼

ID Card No. of Authorized Person: _____

股票號碼 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票編號 Certificate No.	股票數量 Quantity

注意事項 Note :

- * 本公司不接受存入非賬戶持有人之(第三者)股票。
Our Company does not accept the shareholder (third party) if this shares deposit request is different from the Account Holder's name.
- * 經中央結算系統存入之股票需受中央結算公司之規則及條例所約束。
Securities received for deposit and/or through CCASS are bound by the rules and regulations of HKSCC.
- * 本公司有絕對酌情權扣存該股票直至股票轉名手續完成，轉名手續一般需 14 個工作天處理。
Our Company reserves our right to withhold this share until the registration is completed, it would take 14 working days for share registration.

S.V.

客戶簽署 Client's Signature